
Föreningen Verksveteranerna

Protokoll fört vid styrelsemöte den 6 december 2023

 Närvarande:
Olle Hällkvist, Margaretha Antonsson, Kristina Larsson, Ingemar Eriksson
och Hans Liljegren.

§60 Mötet öppnades av ordförande Olle Hällkvist

§61 Dagordningen godkändes.

§62 Till att justera dagens protokoll valdes Margaretha Antonsson.

§63 Från styrelsemötet den 8 november 2023.
Vår förening hade fått 8 nya medlemmar, detta var troligen tack vare annonsen
vi infört i höst.
En person i vår förening har deltagit i en domarkurs under hösten.
Årsmötet beslutades till den 13 februari 2024.
Några frågor hade framförts på Alliansens styrelsemöte.

Föregående mötets protokoll lades därefter till handlingarna

§64 Den ekonomiska rapporten från kassören  visade att vår förening hade
73344:- på bank och 1225:- i kontantkassan.

§65 Nyhetsbrev var inkomna från SISU Halland och Svenska Bouleförbundet
Styrelsen tog del av innehållet, därefter lades de till handlingarna.

§66 Övriga frågor
Kylan i hallen diskuterades (+12gader) Detta berodde på att en värmefläkt
och  en kompessor hade fallerat. Detta skall åtgärdas omgående.

December-Cupen som vår klubb är medarrangör i, har Olle H. full koll när
det gäller personal.



Vår förening har jourvecka vecka 52, den 25/12 – 31/12.  Inget har hittills
anmälts som skall ske i Boulodromen  den veckan.

Att få personer att hjälpa till under våra jourveckor har vi problem med.
Trots att vi uppmanar folk att anteckna sig för hjälp på en jourvecka sker
detta inte.
En ny lista skall nu göras och sättas på vår anslagstavla – på den skall det
tydligt noteras vad som förväntas göras. Därmed hoppas vi att fler personer
då anmäler sig!

Efter en livlig diskussion beslutades att tävlingen Tjugan skall vara en
tävling som Föreningen Verksveteranerna ska premiera.
Föreningen kommer därför att instifta och utdela ett vandringspris som
delas ut på årsmötet till den som lyckats bäst under föregående år.
Eventuellt kan det också bli andra belöningar. Vi hoppas därmed att tävlingen
skall locka så många som möjligt att deltaga.

Lucceglögg, med tillbehör kommer att serveras tisdagen den 12 december och
onsdagen den 13 december. Hans ansvarar för detta.

En del göromål till årsmötet diskuterades och fördelades ibland
styrelsemedlemmarna

§68 Nästa styrelsemöte beslutades till den 31 januari 2024 kl. 09.00 i
Boulodromen

§69 Ordförande förklarade mötet för avslutat

Ordförande Vid protokollet

Olle Hällkvist Hans Liljegren

Margaretha Antonsson


